
 Styrelsemöte  för  Naturskyddsföreningen  nedre  Härjedalen  20241008 

 Plats:  I  Linsell  hos  Anna-Karin  och  Lars-Ove  8/10-24 

 Närvarande:  Lina  Andersson,  Inga  Björk,  Ulrika  Sydberg,  Anna-Karin  Båggagård  och 
 Lars-Ove  Persson  (på  telefon). 

 1.  Mötet  öppnas 
 2.  Till  Justerare  utses:  Anna-Karin  Båggagård,  till  ordförande  utses:  Inga  Björk 
 och  till  sekreterare  utses:  Lina  Andersson 

 3.  Vi  går  igenom  föregående  protokoll,  som  sedan  läggs  till  handlingarna. 

 5.  Kassörens  rapport:  Vi  har  i  nuläget  68  736  kr  på  kontot. 

 6.  Föregående  och  kommande  aktiviteter: 
 Sätervålen:  Det  blev  ingen  tur  till  Sätervålen  då  ingen  kom  till  utfärden. 
 Brandskogen  22/9  två  pers  +  Lennart  var  med  på  turen. 
 Nätverket  för  hållbarhet  i  Härjedalen  och  de  nya  språkrören  för  Miljöpartiet  träffades  på 
 Bäckedal  den  19  augusti,  föreningen  fanns  representerad  genom  Lennart  och  Inga. 
 Lennart  Karlsson  var  med  på  kurs  om  tretåig  hackspett  i  Fåglesjö  den  6/10.  Han  har  också 
 haft  kontakt  med  Monica  McCougan  i  Glissjöberg  om  att  Skogsklocka  och  tidig  Fältgenitiana 
 hittats  på  hennes  mark  norr  om  Borrön  (vid  Linsellborren).  Lennart  har  även  varit  i  kontakt 
 med  Länsstyrelsen  angående  detta  och  om  hur  skyddet  kan  utvidgas  norr  om  det  befintliga 
 reservatet  på  McCougans  mark. 

 Kommande  aktiviteter: 
 Förslag  på  kommande  aktiviteter. 
 -Föreläsning  nu  i  vinter,  förslagsvis  med  Sebastian  Kirppu  detta  kan  eventuellt  ske  i 
 samarbete  med  Bäckedal  under  deras  miljödag  (ännu  ej  fastställt  när  denna  är). 
 -Trollstigen  i  Linsell,  kan  det  locka  barn  och  föräldrar  nästa  sommar? 
 -Väcka  intresset  hos  barn  genom  att  bygga  fågelholkar  eller  fladdermusholkar,  slöjdsalen  på 
 Bäckedal  eller  norra  skolan.  Förslagsvis  en  lördag  i  januari/februari. 
 -Kolla  på  saker  i  mikroskop  och  lupp,  spiklav,  mm.  Det  finns  några  mikroskop  på  Bäckedal. 
 ‘’Den  döda  vedens  dag",  är  det  något  att  spinna  vidare  på? 
 -Lieslåtter  på  Jo-Jonsvallen  har  fått  ok  från  Bäckedal,  som  välkomnar  initiativet. 

 7.Övriga  frågor: 
 Angående  att  bli  mer  synlig:  Dela  våra  inlägg  från  naturskyddsföreningen  på  byarnas 
 hemsidor/byarnas  grupper  på  fb.  Linsell,  Sveg,  Överberg,  Ytterberg,  Lillhärdal  m.fl. 
 Annonsera  i  Fjällnytt.  En  annons  i  början  av  året  med  årets  aktiviteter. 
 Föreningens  slåtterbalk  finns  på  Gammelgården  i  Sveg. 

 8.Tidpunkt  för  nästa  möte:  14  januari  kl  19.00  på  Smedjegatan  hos  Inga  Björk. 



 Ordförande  Sekreterare  Justerare 

 Inga  Björk  Lina  Andersson  Anna-Karin  Båggagård 


